
Reactie Nederlandse Zorgautoriteit  

Door covid is veel zorg uitgesteld en dus wachten veel patiënten nog op een behandeling. Een 
indicatie van de wachttijd kan helpen om te bepalen waar zij het snelste voor deze behandeling 
terecht kunnen. Uit de cijfers blijkt dat er regionaal verschillen zijn in wachttijden. Wij adviseren 
patiënten dan ook om contact op te nemen met hun zorgverzekeraar voor zorgbemiddeling.  

De wachttijden werden tot voor kort altijd achteraf berekend, dus zijn we op zoek gegaan naar een 
manier om vooruit te kunnen kijken. Na overleg met o.a. de ziekenhuizen, de zorgverzekeraars en  
Patiëntenfederatie Nederland kwam na een pilot de huidige manier als beste uit de bus om de 
actuele wachttijd te benaderen. De NZa wil haar waardering uitspreken voor alle partijen die zich in 
deze drukke tijd hebben ingezet om een meer actuele wachttijdenregistratie mogelijk te maken. 
 
Sinds augustus van dit jaar registreren we de wachttijden op de nieuwe manier. In de komende tijd 
zal het systeem steeds verder worden verfijnd en verbeterd. Als er ziekenhuizen zijn die constateren 
dat hun gegevens niet juist op Zorgkaart staan, dan vragen we hen om dit bij ons te melden. Dan 
kunnen we samen kijken wat de oorzaak is en dit verhelpen.  

 

 
 


